

嘉里建設有限公司*

KERRY PROPERTIES LIMITED

(Incorporated in Bermuda with limited liability) (於百慕達註冊成立之有限公司) website 網址: www.kerryprops.com

(Stock Code 股份代號: 683)

NOTIFICATION LETTER 通知信函

8 September 2025

Dear Registered Shareholders,

Kerry Properties Limited (the "Company")

Notification of publication of Interim Report 2025 (the "Current Corporate Communication")

The English and Chinese versions of the Current Corporate Communication of the Company are available on the website of the Company at www.kerryprops.com (the "Company's website") and the website of The Stock Exchange of Hong Kong Limited at www.hkexnews.hk (the "HKEx's website") respectively (the "Website Version"). The Company encourages you to access the Website Version of the Current Corporate Communication through the Company's website or the HKEx's website. If you have elected to receive the Corporate Communications (Note 1) in printed form, the Current Corporate Communication is enclosed.

If you have difficulty in receiving email notification or gaining access to the Website Version of the Corporate Communications and would like to receive the Current Corporate Communication and all future Corporate Communications in printed form, please complete and return the Reply Form on the reverse side of this letter to the Company's Hong Kong branch share registrar and transfer office (the "Branch Share Registrar"), Tricor Investor Services Limited, at 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong by post using the provided prepaid mailing label (no stamp is needed if posted in Hong Kong; otherwise, please affix an appropriate stamp) or by email to 683-ecom@vistra.com. The Company will send the Current Corporate Communication to you in printed form free of charge upon your request.

It is the responsibility of the registered shareholders to provide a functional email address. If you have not provided your email address to the Company or need to update your email address, the Company recommends you to provide your email address by completing, signing and returning the Reply Form to the Branch Share Registrar at the above-mentioned address by post or by email to 683-ecom@vistra.com. If the Company does not have your functional email address, until such time that the functional email address is provided to the Branch Share Registrar, you will be unable to receive via email notices of publication of the Website Version of the Corporate Communications (the "Notice of Publication") and the Actionable Corporate Communications (the "Notice of Publication") and the Actionable Corporate Tommunications in printed form.

Should you have any queries relating to any of the above matters, please call the Branch Share Registrar at (852) 2980 1333 during business hours from 9:00 a.m. to 6:00 p.m., Monday to Friday, excluding Hong Kong public holidays or send an email to 683-ecom@vistra.com.

Yours faithfully, For and on behalf of Kerry Properties Limited Cheng Wai Sin Company Secretary

Notes:

- 1. Corporate Communications, have the meaning as ascribed to them in the Listing Rules, include any document(s) issued or to be issued by the Company for the information or action of holders of any of its securities or the investing public, including but not limited to (a) the directors' report, its annual accounts together with the independent auditor's report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) a notice of meeting; (d) a listing document; (e) a circular; and (f) a proxy form.
- 2. Actionable Corporate Communications, have the meaning as ascribed to them in the Listing Rules, refer to any Corporate Communications that seek instructions from the Shareholders of the Company on how they wish to exercise their rights or make elections as the Company's Shareholders.

致各位登記股東:

嘉里建設有限公司(「本公司」)

刊發二零二五年中期報告(「本次公司通訊」)之發布通知

本公司的本次公司通訊之英文及中文版本已分別上載於本公司網站www.kerryprops.com (「本公司網站」)及香港聯合交易所有限公司網站www.hkexnews.hk (「聯交所網站」) (「網站版本」)。本公司鼓勵 閣下於本公司網站或聯交所網站閱覽本次公司通訊的網站版本。如 閣下已選擇收取公司通訊^{網注1})的印刷本,隨函附上本次公司通訊。

如 閣下因任何理由無法以電子郵件方式收取或閱覽公司通訊的網站版本,及欲索取本次公司通訊及所有日後的公司通訊之印刷本,請填妥本函背頁之回條,並以已預付郵費的郵寄標籤寄回本公司之香港股份過戶登記分處「股份過戶登記分處」),卓佳證券登記有限公司,地址為香港夏慤道16號遠東金融中心17樓(如在香港投寄毋須貼上郵票;否則,請貼上適當的郵票),或電郵至683-ecom@vistra.com。本公司會因應 閣下之要求寄上本次公司通訊的印刷本,費用全免。

登記股東有責任提供有效的電子郵箱地址。如 閣下尚未提供 閣下之電子郵箱地址予本公司,或需更新 閣下之電子郵箱地址,本公司建議 閣下填妥及簽署本函背頁之回條,並按上述地址以郵寄方式交回股份過戶登記分處或以電子郵件方式發送至683-ecom@vistra.com。如果本公司沒有收到 閣下的有效電子郵箱地址,閣下將無法透過電子郵件方式收取以電子方式發送的公司通訊網站版本的登載通知(「登載通知」)及可供採取行動的公司通訊網建立。本公司只能以印刷本方式向 閣下發送登載通知及可供採取行動的公司通訊之印刷本予 閣下,直至股份過戶登記分處收到 閣下有效的電子郵箱地址為止。

如 閣下對本函內容有任何疑問,請於辦公時間內(星期一至星期五上午9時正至下午6時正,香港公眾假期除外)致電股份過戶登記分處,電話:(852)29801333,或發送電郵至683-ecom@vistra.com。

代表 嘉里建設有限公司 公司秘書 鄭慧善 誰啟

2025年9月8日

附註:

- 1. 公司通訊(具有上市規則所賦予之涵義)包括本公司發布或將予發布以供其任何證券持有人或投資大眾參照或採取行動的任何文件,其中包括但不限於(a)董事會報告、公司年度帳目連同獨立核數師報告以及(如適用)財務摘要報告;(b)中期報告及(如適用)中期摘要報告;(c)會議通告;(d)上市文件;(e)通函;及(f)代表委任表格。
- 2. 可供採取行動的公司通訊(具有上市規則所賦予之涵義)是指任何涉及要求本公司股東指示其擬如何行使其有關本公司股東權利或作出選擇的公司通訊。
- * For identification purpose only 僅供識別

														R	REPLY FORM							1 回條																																
To:	(§ c/ T 1'	Kerry Properties Limited (the "Company") (Stock Code: 683) c/o Hong Kong Branch Share Registrar and Transfer Office Tricor Investor Services Limited 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong												2						致	:		()經卓香	4里建設有限公司*(「本公司」) 股份代號: 683) 香港股份過戶登記分處 1 佳證券登記有限公司 港夏懲道16號 東金融中心17樓																														
Part A 甲部		4	2 人	/ {	們	現	欲」	以 -	下列	方	力	收〕	取才	本~	欠公	司	通	訊	及月	斤有	H	後日	的么	公言	可通	訊 i	Ż	印.	刷 2	本:		ns i	in print	ed f	orm	in th	e ma	nner	as i	ndic	ated	belo	ow:											
Please n	I/ 本 I/ 本	We v 人 We v 人	wou /我 wou /我	ld li 們 ld li	te ti 現 ie ti 現 ie ti	y rec 次 收 y rec 次 收	ceiv 又取 ceiv 又取	e a — e a —	prin 份多 prin 份。	ted 東文 ted ト文	co co	py ii 印刷 py ii 印刷	n th 本 n th 本	he l	Engl 或 Chir 或	ish iese	lan lar	gua ngua	ige age	only only	; O	R OR								,] :	:M																							
Part B	本	[]	/我 We	們wou	現 í ld l	次 收 ike	to r	英	文 和 ive a	A d	tutu	文各 re C	orp	份 oora	印 J	副 Z Com	mu	nica	itioi	ns an	ıd t	he A	Actio	ona	ıble (Cor	rpo	rate	Coı				ons in 「供採							ail ac	dre	ss be	elow	:										
乙部		4	× /\	/ 1	4 1F3	北	1八:	田力	10以	 	电	. T :	平 4	111	电机	. W	电	13	1 4理	+ Л	I(収	HX /	21 2	Ħ P	1交	, п.	12	円文	<u>щ</u> п	π //	. нј	洪休	4X 1	」到	ну 2	7. EI	世间			_	_			_			_	_	_			_	_
													_	L								<u> </u>								NG!			BLOCK	7.7.7	7/07/07	IDG:													\perp					
Name of 登記股 Address 登記股	東女 of Re	E名 ^t egist	: ered					(P	leas	е из	se I	ENG	LIS	SH	BL	OC.	KL	ET	TEI	RS ∄	青以	'英コ					-			7.07		簽	ignatur 译署:		-\d-1			· 44k	I# o	<u> </u>									_					
Contact 聯絡電		e Nu	mb	er:																			(F	Plec	ise u	ise i	EΝ	<i>IGLI</i>	ISH	I BI	LOC	D	<i>LETTE</i> ate: 期:	ERS	請し	ソ英	文正	楷	填寫	写)														
"You are i	equirea																			ck Exci	hang	e of H	long i	Konş	Limit Limit	ed.			-				. ,,,,																					
Notes 附註 1. 2. 3. 4. 5. 6. 7.	the inc 公中 Action 可用 Action 可Please Form 清 The al receive If 若 If the we for the	depend depend 通摘要 complete in orde in orde in pri in Engli Complete in Engli Complete in Engli Complete complete in Engli Complete complete in Engli complete comple	ent au 具 程 告 corpor corpor bete ar corpor bete ar corpor bete ar corpor bete ar corpor bete ar corpor bete ar corpor bete ar corpor bete ar corpor bete ar bete a	ditor: 上市 在 Length Color to the Color to th	repo 規議 imi通 this y Fo 回作fut part of fut possor to to, w	rt and 所所告: micatio 無(具)以际 cle 上記 Co 可能 S A will me Co 可能 S S S the coorate e do n	l, wheel, 子之(d) l, wheel, 子之(d) l, rons, h	re api 市 ave t and 預外 作 C e 件 add mun 地 b eept a	plicabl	e, its (e) its (e) its (e) its (e) its (e) its (e) its (f) it	Sum (as (子) cuttle (as (子) cuttle (as (子) cuttle (as (子) cuttle (as (as (A) cuttle (as (A) cutt	mary 司;及(ascribe scribe scribe sing an dicated 有 ate Co 所 有 atio micatio micatio micatio structi	finand fr (f) (d to	ncial 將表 them : 指 : cking (i c) · cy · cunics · aunics ·	report 有多数 in the 多数 in the same in the	(b) (b) (c) (b) (c) (d) (d) (d) (d) (d) (d) (d) (d) (d) (d	the in the interpretation of the interpreta	terim 任 ules, r. c. ules, r. c. c. c. d. c.	report 證券 refer! 司服abel (Derw 新無 until 中 中 可 即 中 可 即 中 可 即 可 的 的 可 的 的 的 的 的 的 的 的 的 的 的 的 的 的	t and, 持有 o any b 東指 on an e 香港 ise inco you n 印刷 functio	Corp (不) (Torp (Tor	e apple 支投 i orate pe to pe to pe to bully con man or such S	licabl 育大 Comm the C 写型let 取plet 取wise 取 M f the 要	le, ite munife Comp by re do phold comp hold	s sumn 步照 或 ication 走其 不 ball be asonal P 登 l forate (乾取 行 er will	nary i 採耶 sthal F Hon; B Wood 修 wood 修 Me no E Comm E — be do	inter 取 t see 本 4 K 過 I I I i i i i i i i i i i i i i i i i	rim rep 于動的 ek instr 公司 bra 与登号 your sl 本公 e in wr pication 本公司 und	port; () 任何 让東村 記記分 hares 司服 有關 對 記述 可 記述 可 記述 可 記述 可 記述 可 記述 可 的 可 的 的 的 的 的 的 的 的 的 的 的 的 的 的 的 的	(c) a m 可文(ms frot 能利: share are h t 東 to the 指 助 t to the	om the 或作: registr peld in: 名冊Jac をBrane th Engli 刷版: ne whe	of m t 中 : Sha 出 理 : H : Bha :	action of h necting; (d) 包括但对 reholders 理擇的公理擇的公理擇的公理擇的公理擇的公理權力。 名持有注意, 名持有方面在 Regis 2026年5月 and Chine 与 Re 來 e nech Shareh	a list a list R	ing doc (a) 董 Comp e (the ' 公司 eholde 份戶口 r until · 1 到期 sions w	ument 事會 any on Branc 或電 whose 1,由 expired (以較 ill be s	(e) a ci 服告、 how the show the s	y wish Registands 列於(ay 20 \$ 準) se Shand fun	and (年度) 年度。 to ex strar" m@vi first o 首位 (26 (w 。如身 rehold	f) a pro 展 目 差 ercise), Trico stra.co n the ro 的 股 hichev 是 股 來 er(s) ro I email	exy for unit many their river in the river in the river in the river in their river in the river in	rm. 喝立核 ights or estor So of mer 署,方 arlier). !繼續 ing for ess to th	核數師 r make ervices mbers 為有 Furth 收到 a prin he Bra	報告 elections s Limits of the 效。 er requ 日後i ted cop nch Sh	以及 ons as ed, or Comp est in 的公i oy of a	(如適 the Co via en any in writing 可通言 iny ver	用)財 ompany nail to (respec g will b R 的 印 sion(s)	務摘引 y's Shan 683-ecc t of the pe requi	要報告 reholde om@vi joint h ired if a Corpor	告; (b) lers. istra.com holding a Sharel 響要做 grate Com	中期幸 n. should holder p mmuni	展告 B sign o prefers 步書車 cations	及(如 知 n this: s to con 面 請 习 s.	殖用) Reply ntinue く。
(i) (ii) (iii) (iv) * For iden	"Persot 本聲 Your! being 閣下 Your! or reg 本公 或監 You h Harco	onal Da 明中原 supply able to 是自馬 Persona ulatory 育管 ** ave the urt Roz 有權相	sta" in 所指 i of Per proce 順向 autho 就任 f 門。 e right ad, Ho 以據《	this s 的「個 sonal ss you 本公 a may rities 可所「 閣下 to rec ng Ko	natem 人資 Data r inst] 提 oe di vho a {明 的est ng or E 例)	ent ha 料」 to the ructio 共個 close re au 的用 人質 iccess by er	s the 具有 Com ons an 人 or t thoris 資料 s to ar	same 香港 pany d/or: 料以 ansf ed by f 於 d/or	meani 法例 is on a request 人處理 erred b / law to 園下自 数達 correce nquirie	ng as 第 4 i volu s as s 有 b y the o requ o requ o tion o	s "pe 86章 untai state 副 · Con uest 人 · of ye	ersonal 近個 / ry basi d in th 圏 下 / mpany the Per 近料 想 資料 月 our Per L.com.	data' 人資料 s for to is Rep 於本 to its rsonal 財金 rsonal	a" in 料 (i eply i 回 f s sub al Da 所 f al Da	the Pe 私際) purpos Form. 條所f sidiari tta. Yo 事務結 等的居 tta in a	條例 es of f 出 es, sh ur Pe 本 を F 間 f ccord	的指 proce 的指 are re rsona 公司的 为被 lance	私應 示及 egistra d Data 的附 保存 with	條係 and /或 ar, ag a will 屬公 the pr	Ordin 》」)中 handlin 要求 ent, co be reta 司、用	ance 「個 ng yo ,包 ntrac ainec 股份 ns of	, Chap 人資 大資 括但 tor, th for si 過戶	pter 4 下料」 structi 不用 nird pr uch p 登前	86 o 的 ii ions 計於 arty erio 已處	f the L 函義。 and/or 在有句 service d as ma 、代尹 y such	aws requ 需要 e prov ay be 里人	of H lests いide nec 、 承	long K s given 與 医 r and/o cessary : 辦商 for acc	on the or other to fu	the "l nis Re 生行 er boo lifil th 三者 o and	PDPO eply Fo 任何 dies wi he state f 服務	N"). orm i 核 消 ho pi ed pu f 供 !!	T 收集個 including ff 的用途 rovide adr urposes. ®商及/ cion of you 有限公司	out no 。若 ninistr 或為 r Pers	関下 ative, o 本公 onal D	未能: comput 司提伯 ata sho	是供足er and o 共行政 ald be i	夠資 ther se 電腦 writi	料, rvices 设身 ng to i	本公言 to us i E他服 the Da	可可能 in conr 務的 ta Priv	能無法 nection 團體 vacy Of	處理 with a ,以多 fficer o	図 any of t 及其他 of Trice	下在z the sta ! 獲法 or Inve	本回條 ted pur : 律授 estor S	集上所 rposes, 權而 ervices	速的 and to 要求罪 s Limite	指示》 such p 友得有 ed at I	及/或 parties, l i 關資 7/F, Far	要求。 aw enf 料的丿 r East I	orcem \±\	ent ago 執法 e Cent	encies 機關 re, 16

Mailing Label 郵寄標籤

Tricor Investor Services Limited 卓佳證券登記有限公司 Freepost No. 簡便回郵號碼: 10 GPO

Hong Kong 香港

Please cut the mailing label and stick it on an envelope to return this Reply Form to us.

No postage is necessary if posted in Hong Kong.

當 閣下寄回本回條時,請將郵寄標籤剪貼於信封上。 如在本港投寄, 閣下無需支付郵費或貼上郵票。